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واکنش رادیو رژیم صهیونیستی به اکران فیلم «شکارچی شنبه» در دانشگاهها

رادیو اسرائیل نسبت به خبر برنامه شرکت پخش جبرائیل برای اکران گسترده فیلم «شکارچی شنبه» در دانشگاهها و

حوزههای علمیه واکنش نشان داد.

رادیو اسرائیل نسبت به خبر برنامه شرکت پخش جبرائیل برای اکران گسترده فیلم &#171;شکارچی شنبه» در دانشگاهها و حوزههای
علمیه واکنش نشان داد.

به گزارش خبرگزاری فارس به نقل از روابط عمومی موسسه پخش جبرائیل، رادیو اسرائیل در خبر خود آورده است: &#171;جمهوری
اسلامی ایران که به اقدام نژادپرستانه ضد یهود جدیدی دست زده و فیلم سراسر افترا و دروغی را برای بدنام کردن اسرائیل تهیه کرده

است، اعلام کرد که این فیلم را به طور گسترده در دانشگاههای کشور اکران میکند.»

مدیرعامل شرکت جبرائیل هم در پاسخ به رادیو اسرائیل گفت: صهیونیستها منتظر برنامه های گستردهتری از سوی ما باشند.

&171#;محسن صادقی» مدیرعامل شرکت پخش جبرائیل هم در واکنش به این خبر رادیو اسرائیل گفت: در خبری که رادیو رژیم
صهیونیستی منتشر کرده، چند نکته متناقض وجود دارد که خبر را بیشتر به یک واکنش عصبی شبیه میکند. البته این عصبانیت

صهیونیستها قابل پیشبینی بود.

وی افزود: اکران این فیلم در سینماهای تهران پایان نپذیرفته و هنوز فیلم در 8 سینما که لیست آنها اعلام هم شده، ادامه دارد که
این مسئله نشانهای از موفقیت فیلم &#171;شکارچی شنبه» است.

وی تناقض دیگر در خبر رادیو اسرائیل را تلاش دولت جمهوری اسلامی ایران برای اکران فیلم &#171;شکارچی شنبه» در دانشگاهها
دانست و گفت: در واقع این دانشجویان و طلاب هستند که مشتاق به اکران فیلم در دانشگاهها هستند و این موضوع ناشی از درک

بالای آنان از شرایط فرهنگی کشور است و شرکت جبرائیل هم وظیفه خود میداند به درخواست آنها پاسخ دهد.

صادقی در ادامه به تناقض دیگر خبر رادیو اسرائیل اشاره کرد و گفت: در این خبر به نتیجه یک نظرسنجی درباره فیلم در تلویزیون
برنامه که  که هرکسی  در حالی  نیستند،  راضی  فیلم  از  نظرسنجی نشان میدهد مردم  این  نتیجه  که  گفته شده  و  اشاره شده 
&#171;هفت» را در قسمتی که به تحلیل فیلم &#171;شکارچی شنبه» اختصاص داشت دیده باشد، خوب میداند که نتیجه دقیقا

عکس این قضیه بود و بیش از 40درصد نظردهندگان، فیم را عالی دانسته بودند و مصاحبههای مردمی هم همین را نشان میداد.

مدیرعامل شرکت جبرائیل گفت: اینکه صهیونیستها از اکران این فیلم عصبانی هستند، طبیعی است و از ابتدای اکران فیلم تا حالا
چندین بار اتفاق افتاده است و ما نه تنها از این واکنشها عصبانی نمیشویم بلکه برای ادامه کار خود مصممتر هم میشویم.

وی با بیان اینکه ما از ابتدا برای اکران این فیلم غسل شهادت کرده بودیم، افزود: در پاسخ به این خبر رادیو اسرائیل در هفته آینده در
چند سینما برنامههای مفصلی ضمن اکران فیلم خواهیم داشت. صهیونیستها منتظر برنامههای گستردهتر و حرکتی شهادتطلبانه از

جبرائیل در اکران فیم &#171;شکارچی شنبه» باشند.

مدیرعامل شرکت پخش جبرائیل در پایان گفت: با همه اهمیتی که این فیلم دارد و عصبانیتی که اکران آن برای صهیونیستها به
وجود آورده است، متاسفانه بسیاری از مسئولان و ارگانهای مرتبط از فیلم حمایت نکردند که جای تاسف دارد.

وی افزود: به زودی اسامی ارگان هایی که در اکران فیلم همکاری کردند را به نشانه تشکر و ارگانهایی که همکاری نکردند را به نشانه
گلایه منتشر خواهیم کرد.
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